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Abstract (en)
It is proposed to utilise the endothermic dissolution of 3He in 4He. <??>A mixing box (6) placed in an enclosure under vacuum (1) cooled to around
2 DEG K or less receives continuously liquid 3He and 4He via separate pipes (2), (3). The solution produced is extracted from it in a third pipe
(4) at a speed such that, taking into consideration the diameter of the pipe, the 3He cannot diffuse in counter-current into the solution in a manner
sufficient to raise in significant manner the 3He content of the liquid 4He introduced and to reduce the dissolution, in this 4He, of the liquid 3He
introduced simultaneously. <IMAGE>

Abstract (fr)
Il est proposé de mettre a profit la dissolution endothermique de 3He dans 4He. Une boite de mélange (6) placée dans une enceinte a vide (1)
refroidie aux environs de 2°K ou moins regoit en permanence du 3He et du 4He liquides par des conduits séparés (2), (3). On en extrait la solution
produite dans un troisieme conduit (4), a une vitesse telle, compte tenu du diametre du conduit, que le 3He ne puisse pas diffuser a contre-courant
dans la solution de facon suffisante pour élever de fagon notable la teneur en 3He du 4He liquide introduit et réduire la dissolution, dans ce 4He, du
3He liquide introduit simultanément.
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